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(MPU alm.del - spørgsmål )

Spørgsmål nr. 96:   

Kan ministeren - som opfølgning på ministerens svar på MPU alm. del - spørgsmå 591, (folketingetsåret 
2007-08, 2. samling) - bekræfte, at der ikke er sket affaldsforbrænding på Christiansø inden for det sidste 
år?

Svar:

Til brug for besvarelse af dette spørgsmål er der indhentet oplysninger hos Administrator på Christiansø.
Siden begyndelsen af 2004 er der udelukkende foregået afbrænding af storskrald, hvilket vil sige have- og 
grenaffald, affaldstræ, udtjente møbler og andet brandbart. Batterier, spildolie, kemikalier m.m. fra 
husholdninger indleveres i henhold til affaldsregulativ. Sammen med dagrenovation fragtes dette 
materiale til Bornholm, hvor den videre behandling foretages af BOFA og Stena Miljø.

Administrator har oplyst, at afbrænding af storskrald på Christiansø ophørte d. 11. september 2008. Det 
er tale om et frivilligt projekt, der er igangsat af Christiansøs Administration med henblik på at tage 
hensyn til miljøet.
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